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Rada Miejska w Piasecznie 

Radni – Sesja 

Protokół nr 57/2022 

LVII Sesja w dniu 21 września 2022  

Obrady rozpoczęto 21 września 2022 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 

2. Izabella Górzyńska 

3. Piotr Jakubowski 

4. Łukasz Kamiński 

5. Dorota Kłos 

6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

7. Hanna Krzyżewska 

8. Artur Maicki 

9. Adam Marciniak 

10. Michał Mierzwa 

11. Renata Mirosław 

12. Joanna Morawska 

13. Piotr Obłoza 

14. Wojciech Ołdakowski 

15. Paweł Poncyljusz 

16. Michał Rosa 

17. Piotr Sędziak 

18. Maja Szwedzińska 

19. Ewa Urbańska 

20. Beata Walczak 

21. Magdalena Woźniak 

22. Ewelina Wójcik 

23. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LVII sesję. Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 

Przewodniczący stwierdził kworum.  

Władze Gminy uroczyście pożegnały przechodzącą na emeryturę Panią Krystynę Bernacką wieloletnią Dyrektor 

Przedszkola Nr 8 w Piasecznie. 

Następnie Julia Borowiecka Zawodniczka Grawitacja Sport Academy otrzymała gratulacje od władz gminy 

Piaseczno.  Burmistrz Daniel Putkiewicz podkreślił, że Julia promuje nie tylko klub, ale również nasze miasto.  

Na koniec uczniowie, którzy wyróżnili się w roku szkolnym 2021/2022 szczególnymi osiągnięciami otrzymali 

stypendia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  

 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021 r. 

Rady Miejskiej w Piasecznie, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 
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2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r.dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, 

Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m od ul. 

Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz.11725 z dnia 13.11.2013 r). -Etap I. 

 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla 

obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44. 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia gminnej instytucji kultury pod nazwą 

Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa Wilkonia w Piasecznie. 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021 r. 

Rady Miejskiej w Piasecznie, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z 

dnia 14 lipca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.4 

 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r.dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, 

Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m od ul. 

Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz.11725 z dnia 13.11.2013 r). -Etap I. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą 

Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r.dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. 

Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 

m od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz.11725 z dnia 13.11.2013 r). -Etap I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 

Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.14 
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3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla 

obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 

Piasecznie nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla 

obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.15 

 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia gminnej instytucji kultury pod nazwą 

Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa Wilkonia w Piasecznie. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia gminnej instytucji 

kultury pod nazwą Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa Wilkonia w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.16 

 

2. Przyjęcie protokołu z LVI/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

Nie wniesiono uwag do protokołu. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LVI/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Protokół przyjęto. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami  

 

Na wstępie burmistrz Daniel Putkiewicz odniósł się do drastycznych podwyżek cen prądu i gazu, które już dotykają 

samorządy. Od nowego roku cena, po jakiej kupujemy energię elektryczną dla gminy prawdopodobnie wzrośnie 6-
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krotnie, co przełoży się na budżet gminy. Dodał, że jesteśmy w trakcie procedury przetargowej na dostawy energii 

elektrycznej od 1 stycznia 2023 roku. 

Burmistrz poinformował, że w związku z niestabilną sytuacją energetyczną na rynku, odbył rozmowy, w NFOŚiGW 

w Warszawie w sprawie umowy na dofinansowanie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Modernizacja i rozbudowa 

systemu ciepłowniczego Przedsiębiorstwa Ciepłowniczo-Usługowego Piaseczno w celu przekształcenia go w system 

efektywny energetycznie i ekonomicznie”. Burmistrz podczas spotkań dostał zapewnienie, że terminy realizacji 

inwestycji mogą być bardziej elastyczne do czasu stabilizacji sytuacji. Odniósł się do ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacja na rynku paliw, która to gwarantuje PCU 

zwrot części kosztów zakupu gazu, co nie oznacza, że ceny za gaz nie wzrosły drastycznie. Następnie omówił sytuację 

spółki PWiK, która jest po ogłoszeniu przetargu na zakup energii elektrycznej, niestety przetarg nie został 

rozstrzygnięty ze względu na brak oferenta. Obecnie firma ponownie ogłosiła przetarg, termin składania ofert jest do 

końca września. Spółkę czeka ogromny problem czy i w jakim czasie podwyższyć taryfę. Burmistrz zapewnił, że 

mieszkańcy nie będą ponosili wszystkich kosztów związanych ze wzrostem taryfy za wodę i ścieki.  

Podkreślił, że jeżeli chodzi o zarządzanie energią sporo udało nam się zrobić, Gmina Piaseczno od kilku lat realizuje 

przedsięwzięcia, które mają zmniejszać zużycie prądu zarówno w należących do samorządu obiektach, jak i w 

ulicznych latarniach. Część budynków została wyposażona w instalacje fotowoltaiczne, realizowana jest również 

wymiana oświetlenia ulicznego na energooszczędne, poinformował, że Gmina planuje dodatkowe przedsięwzięcia i 

oszczędności w tym zakresie. 

Poinformował, że od 22 września rozpoczyna spotkania z kierownikami gminnych jednostek organizacyjnych, spółek 

komunalnych a także dyrektorami szkół i przedszkoli na temat konieczności oszczędzania energii, ale również ciepła 

w budynkach. Drastyczny wzrost cen dotyczy, bowiem nie tylko prądu, ale również gazu, którym ogrzewane są 

gminne budynki oraz tego, z którego korzysta miejska ciepłownia, co przekładać się będzie na znacznie wyższe 

rachunki. 

Zwrócił uwagę na znaczny wzrost obowiązków pracowników MGOPS, związany z weryfikacją wniosków o dodatek 

węglowy. 

 

Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie za okres od 24.08.2022 r. do 21.09.2022 r. 

  

 Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z realizowanymi 

inwestycjami.  

 Spotkanie z przedstawicielami PKP w sprawie zagospodarowania terenów. 

 Udział w spotkaniach wiejskich, w których uczestniczyli burmistrzowie i radni.  

 27.08.2022 udział w uroczystościach z okazji 95-lecia założenia OSP w Grochowej. 

 29 sierpnia strażnicy miejscy obchodzili swoje święto, w Piasecznie była to podwójna okazja do świętowania z 

uwagi na 30 rocznicę utworzenia tej jednostki w uroczystości uczestniczyła wiceburmistrz Hanna Kułakowska-

Michalak. 

 30 sierpnia wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak wzięła udział w uroczystościach z okazji rocznicy 

walk powstańczych w Lasach Chojnowskich, pacyfikacji wsi Chojnów przez Niemców i rozstrzelania 23 

mieszkańców Chojnowa. W obchodach brał udział Władysław Sieradzki, rocznik 1924 żołnierz 

Samodzielnego Batalionu im. Brygadiera Mączyńskiego. Burmistrz podziękował wiceburmistrz Hannie 

Kułakowskiej-Michalak oraz dyrektorom szkół za zaangażowanie młodzieży w uroczystości. 

 1 września udział w uroczystych obchodach 83 rocznicy wybuchu II wojny światowej, podczas których na 

Kwaterze Wojennej na cmentarzu parafialnym, został złożony hołd bohaterom i ofiarom tych wydarzeń.  

 1 września udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w SP1, SP2 oraz SP3. 

 3 września uczestnictwo w X Festiwal Piosenki Dołującej na terenie Uroczysko Zimne Doły, Żabieniec. 

 3 września uczestnictwo w II Piaseczyńskich Zawodach Pożarniczych Aniołów Floriana. Zawody realizowane 

w ramach zadania publicznego pt.: “Integracja przez sport – wsparcie organizacji II. Piaseczyńskich Zawodów 

Pożarniczych Aniołów Floriana 2022”. 
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 4 września uczestnictwo w Marathon Cisowianka Mazovia MTB.  

 16 września udział w uroczystym uhonorowaniu par obchodzących 50-lecie i 60-lecie  pożycia małżeńskiego.  

 10 września 2022 roku uczestnictwo w obchodach stulecia najstarszego klubu sportowego na terenie gminy 

Piaseczno – 100-lecie “Jedności” Żabieniec.  

 11 września 2022 roku udział w XVII Jarmarku Piaseczyńskim. W programie oprócz stoisk twórców 

ludowych, rzemieślników i rękodzielników, odbyły się m.in. spektakle, koncerty, pokazy i warsztaty.   

   Udział w koncercie oraz gawędzie historycznej poświęconej wydarzeniom związanym z Powstaniem 

Warszawskim w domu Zośki.  

 17 września udział w obchodach 83 rocznicy sowieckiej agresji na Polskę.  

 W dniach 12.09- 13.09 Hanna Kułakowska-Michalak uczestniczyła w II Ogólnopolskim Forum Rad Kobiet, 

które odbyło się w Słupsku. 

 Udział w uroczystym odsłonięciu tablicy upamiętniającej operację „Smallpox”, w ramach, której 

„Cichociemni” zostali zrzuceni w okolicy Bogatek. 

 W dniu 18 września udział w pikniku sportowym, który odbył się na stadionie miejskim w Piasecznie z okazji 

100-lecia piaseczyńskiego sportu. 

 Burmistrz przypomniał, że do końca września można głosować na projekty złożone w ramach Budżetu 

Obywatelskiego 2023. Podobnie jak w latach ubiegłych mieszkańcy gminy Piaseczno zdecydują, na jakie 

pomysły przeznaczony zostanie milion złotych z gminnego budżetu. 

 Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak poinformowała, że w weekend 10-11 września 2022 

rozpoczęliśmy realizację projektu „Silniejsi Razem/Stronger Together” dla 150 dzieci z Polski i Ukrainy. W 

ramach programu będzie się odbywała nauka języka polskiego dla dzieci ukraińskich, a także liczne spotkania 

integracyjno-kulturowe. 

  

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

 

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami. 

 

 27.08.2022 udział w uroczystościach z okazji 95-lecia założenia OSP w Grochowej 

 28.08.2022  udział w uroczystości Na Leśnej Polanie w Pilawie, przy Pomniku Pamięci Żołnierzy AK Pułku 

Baszta, poległych w Lasach Chojnowskich w trakcie Powstania Warszawskiego.  

 29.08.2022 Prezydium Rady Miejskiej uczestniczyło w obchodach Dnia Straży Miejskiej w Piasecznie. 

01.09.2022 udział w obchodach 83 Rocznicy Września 1939 uroczystości przy Kwaterze wojennej na 

cmentarzu parafialnym 

 03.09.2022  

 udział w X Festiwalu Piosenki Dołującej  

 udział z wiceprzewodniczącym Michałem Rosą w II piaseczyńskich zawodach Aniołów Floriana oraz w 

Memoriale Lecha Abramowicza w Głoskowie. 

 10.09.2022 

 udział w biegu Frog Race 

 udział w Pikniku w Runowie – Pożegnanie lata 

 udział z wiceprzewodniczącym Michałem Rosą w 100-leciu Jedności Żabieniec,  

 wiceprzewodniczący Michał Rosa uczestniczył w 10-leciu Klubu Seniora w Gołkowie  

 13.09.2022 udział w zebraniu z mieszkańcami spółdzielni Jedność 

 16.09.2022  udział w uroczystości z okazji 50-lecia i 60- lecia par małżeńskich 

 17.09.2022  udział w uroczystościach 83 Rocznicy Agresji Sowieckiej na Polskę , Pomnik Katyński,  

uroczystości na Cmentarzu parafialnym w Piasecznie 

 18.09.2022 udział w imprezie sportowo-rekreacyjnej z okazji 100 lecia sportu piaseczyńskiego na stadionie 

miejskim 
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 wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego. 

 wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy 

(online).  

 przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej, 

współpracę z Biurem Rady Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z 

Burmistrzem i brał udział w kontaktach z mieszkańcami. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Pani Agata Jachowicz, sołtys Julianowa, w imieniu mieszkańców, przedstawiła zastrzeżenia dotyczące budowy 

skateparku przy ul. Cyraneczki w Julianowie.  

Podkreśliła, że mieszkańcy Julianowa widzą potrzebę wybudowania zbiornika retencyjnego, który chociaż w części 

rozwiąże lokalne problemy hydrologiczne, natomiast sprzeciwiają się budowie samego skateparku. 

Wnioskowała o rozważenie konsekwencji wybudowania skateparku we wskazanej lokalizacji i przedstawienie 

mieszkańcom Julianowa takiego projektu zagospodarowania terenu rekreacyjnego, na którym nie będzie budzącego 

zrozumiałe protesty skateparku. 

Przed radą miejską wystąpił także jeden z mieszkańców najbliższych zabudowań planowanej inwestycji Podkreślił, że 

badania społeczne w ramach konsultacji były niereprezentatywne, nie było przeprowadzonej rzetelnej analizy wpływu 

analizy na mieszkańców jak również nie została przedstawiona żadna alternatywa dla przedstawionego projektu. 

Jednocześnie dodał, że jest za skateparkiem, ale nie w tej lokalizacji, poprosił, aby władze zrobiły krok wstecz w celu 

zmodyfikowania inwestycji. 

Głos zabrała Radna Katarzyna Krzyszkowska –Sut, przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przypomniała, że 

młodzież od 5 lat czeka na tą inwestycję, dla tego terenu zmieniono miejscowy MPZP. 

 Odniosła się do formy przeprowadzonych konsultacji, poinformowała, że w dniu 7 września, na spotkaniu była 

zarówno młodzież oraz projektanci jak i mieszkańcy, a konsultacje z młodymi ludźmi odbyły się nawet w szkołach. 

Podkreśliła, że niezależnie gdzie nie zaproponujemy terenu dla dzieci to okoliczni mieszkańcy wyrażą 

niezadowolenie, dlatego mamy wybór albo 3 mieszkańców będzie niezadowolonych, albo damy młodzieży miejsce do 

spędzania wolnego czasu. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza, zwrócił się do radnych, aby komisje problemowe zajęły się tym 

tematem. 

 

6. Bieżące uchwały: 

 

1) W sprawie zmiany Uchwały Nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

28 grudnia 2021 r. - sesja 21.09.2022 r.  

        
Wydatki 

bieżące 

     
      Lp

. 

Dzia

ł 

Rozdzia

ł 

Paragra

f 
JR 

Zwiększeni

e 

Zmniejszeni

e Uzasadnienie 

1 700 70005 4260 

PM 

 
75 000 zł Zmniejsza się wydatki w wysokości 75 000 zł 

w rozdziale 70005 na zakupie energii oraz w 

wysokości 178 000 zł w rozdziale 70007 na 

zakupie energii, zakupie usług pozostałych, 

opłatach za administrowanie i czynsze za budynki, 

lokale i pomieszczenia garażowe, opłatach 

na rzecz budżetów jednostek samorządu 

terytorialnego oraz kosztach postępowania 

sądowego i prokuratorskiego w związku z analizą 

wydatków. 

2 700 70007 4260 
 

60 000 zł 

3 700 70007 4300 
 

44 000 zł 

4 700 70007 4400 
 

14 000 zł 

5 700 70007 4520 
 

50 000 zł 

6 700 70007 4610 
 

10 000 zł 
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7 851 85149 4280 SPS 
 

100 000 zł 

Zmniejsza się wydatki roku 2022 w wysokości 100 

000 zł w rozdziale 85149 na zakupie usług 

zdrowotnych oraz zwiększa wydatki roku 2025 w 

związku z brakiem możliwości wydatkowania w 

2022 roku. Zmiana dotyczy programu In vitro, 

ogłoszenie konkursu i wyłonienie realizatora 

nastąpi w 2022 roku. 

8 750 75075 4300 BPK 
 

10 000 zł 
Na wniosek Biura Promocji i Kultury zmniejsza 

się wydatki w wysokości 10 000 zł na zakupie 

usług pozostałych. Jednocześnie zwiększa się 

wydatki w wysokości 10 000 zł z przeznaczeniem 

na dotację dla Centrum Kultury w Piasecznie 

celem organizacji imprezy plenerowej Housepital. 
9 921 92109 2480 KB 10 000 zł 

 

10 900 90004 4210 UTP 
 

10 000 zł 

Na wniosek Sołectwa miejscowości Gołków 

rezygnuje się z realizacji zadania w ramach 

funduszu sołeckiego "Zakup kwiatów, krzewów, 

drzew na działkę świetlicową." (10 000 zł). Środki 

w wysokości 10 000 zł przeznacza się na 

zwiększenie wydatków na zadaniu "Zakup 

wyposażenia, materiałów oraz środków 

czystościowych do świetlicy". 

11 921 92109 4210 PM 10 000 zł 
 

12 600 60016 4270 IT 6 945 zł 
 

Na wniosek Sołectwa miejscowości Kamionka 

zmniejsza się wydatki na zadaniach w ramach 

funduszu sołeckiego "Organizacja wydarzeń 

kulturalno-sportowych dla mieszkańców sołectwa 

Kamionka" (4 310 zł), "Organizacja zajęć, 

szkoleń, kursów i warsztatów dla mieszkańców 

sołectwa Kamionka" (2 200 zł) oraz "Doposażenie 

i bieżące utrzymanie sołeckiego placu zabaw na 

terenie Kamionki, wymiana lub oczyszczenia 

piasku" (435 zł). Środki w wysokości 6 945 zł 

przeznacza się na zwiększenie wydatków na nowo 

utworzonym zadaniu "Zakup tłucznia i 

wyrównanie ul.Borowa od ul.Wspólna Droga do 

ul.Tymiankowa oraz ul.Tymiankowej od strony 

ronda". 

13 750 75075 4090 BPK 
 

150 zł 

14 750 75075 4170 BPK 
 

5 550 zł 

15 750 75075 4210 BPK 
 

500 zł 

16 750 75075 4300 BPK 
 

310 zł 

17 900 90095 4300 UTP 
 

435 zł 

18 600 60016 4270 IT 
 

14 640 zł 
Na wniosek Sołectwa miejscowości Łbiska 

rezygnuje się z realizacji zadań w ramach 

funduszu sołeckiego: "Utwardzenie ubytków w 

drodze gminnej ul. Królowej Bony (teren Gminy)" 

(3 000 zł), "Utwardzenie nawierzchni ul. 

Kazimierza Wielkiego (teren Gminy)" (3 000 zł), 

"Kontynuacja projektu utwardzenia nawierzchni 

nakładką asfaltową drogi gminnej ul. Władysława 

Jagiełły (teren Gminy) wykonanie na tyle ile 

pozwolą środki" (8 640 zł), "Zakup elementów 

małej architektury z przeznaczeniem na działkę 

sołecką nr 9 (ławki, stojaki na rowery, huśtawka)" 

(11 520 zł). Środki przeznacza się na zwiększenie 

wydatków na nowo utworzonych zadaniach: 

"Konserwacja systemu odwodnienia, usuwanie 

krzewów i gałęzi (teren Gminy)" (3 500 zł), 

"Organizacja wydarzeń kulturalno-edukacyjnych 

dla wszystkich mieszkańców sołectwa" (14 

160 zł), "Zakup sprzętów na potrzeby sołectwa 

19 900 90095 4270 IT 3 500 zł 
 

20 750 75075 4210 BPK 12 000 zł 
 

21 750 75075 4300 BPK 2 160 zł 
 

22 900 90095 4210 UTP 
 

11 520 zł 

23 900 90095 4210 UTP 5 500 zł 
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niezbędnych do organizacji wydarzeń kulturalno-

sportowych w plenerze na terenie gminnym (ławki 

i stoły zewnętrzne, palenisko z grilem)"  (5 500 zł). 

24 600 60016 4210 IT 11 600 zł 
 

Na wniosek Sołectwa miejscowości Szczaki 

zmniejsza się wydatki w wysokości 19 000 zł na 

zadaniu w ramach funduszu sołeckiego 

"Wykonanie monitoringu na placu zabaw i przy 

domu sołeckim teren gminny". Środki przeznacza 

się na zwiększenie wydatków na nowo 

utworzonych zadaniach "Zakup spalinowej 

kosiarki trawnikowej - koszenie terenu gminnego" 

(7 400 zł) oraz "Zakup płyt EKO teren gminny" 

(11 600zł). 

25 754 75495 4300 SM 
 

19 000 zł 

26 900 90003 4210 UTP 7 400 zł 
 

Razem: 69 105 zł 425 105 zł  

       
 

Wydatki 

majątkowe 

     

      Lp

. 

Dzia

ł 

Rozdzia

ł 

Paragra

f 
JR 

Zwiększeni

e 

Zmniejszeni

e Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT 
 

40 000 zł 

ZADANIE: Ulica Bobrowiecka - na odcinku 

Bobrowiec do ronda Ceramiczna                                                                         

UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 

przeznaczono kwotę  40 000 zł,  160 000 zł na rok 

2023 oraz 3 100 000 zł na rok 2024.  W chwili 

obecnej Gmina zamierza zlecić wykonanie 

wielobranżowej dokumentacji projektowej, gdzie 

termin płatności w 100 % przypadać będzie na rok 

2023. W związku z tym faktem zasadnym jest 

zmniejszenie środków z roku 2022 w wysokości 

40 000 zł oraz dodatkowo zwiększenie planu 

budżetu na tym zadaniu  na rok 2023 o kwotę 40 

000 zł, do łącznej kwoty 200 000 zł.  

2 600 60016 6050 IDR 
 

1 267 937 zł 

ZADANIE: Trakt nad Perełką                                                                             

UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 

r. przeznaczono kwotę 1 450 000 zł. Gmina 

ogłosiła przetarg na to zadanie, lecz przetarg ten 

zakończył się brakiem ofert. W związku z tym 

Gmina zamierza jeszcze w bieżącym roku 

przystąpić do ponownego uruchomienia procedury 

przetargowej na wyłonienie wykonawcy robót 

budowlanych na to zadanie.Termin realizacji prac 

przypadać będzie już w roku  2023. W wyniku 

powyższego zachodzi konieczność zmniejszenia 

środków w roku 2022 o kwotę 1 267 937 zł i 

jednocześnie zwiększenia planu budżetu roku 2023 

o kwotę 1 267 937 zł. 
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3 900 90015 6050 IDR 800 000 zł 
 

ZADANIE: Modernizacja oświetlenia ulicznego – 

likwidacja opraw rtęciowych w Gminie Piaseczno                                                          

UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 

r. przeznaczono kwotę 356 070 zł. W chwili 

obecnej środki te zostały już wydatkowane w 100 

%. W związku z koniecznością obniżenia kosztów 

za energię elektryczną na terenie Gminy Piaseczno 

zachodzi konieczność wymiany kilkuset opraw 

rtęciowych i sodowych na nowoczesne oprawy 

ledowe. W wyniku powyższego istnieje potrzeba 

zwiększenia środków na tym zadaniu w roku 2022 

o kwotę 800 000 zł oraz zwiększenia planu  

budżetu na rok 2023 również o kwotę 800 000 zł.  

4 900 90015 6050 IDR 121 000 zł 
 

ZADANIE: Budowa oświetlenia na ul.Kazimierza 

Wielkiego (teren gminny)                                                                                                               

UZASADNIENIE: Zwiększa się o kwotę 121 000 

zł  zadanie "Budowa oświetlenia na ul.Kazimierza 

Wielkiego (teren gminny)". 

5 900 90015 6050 IDR 
 

121 000 zł 

ZADANIE: Budowa, przebudowa, montaż i 

wymiana oświetlenia drogowego                                                                                                   

UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 

r. przeznaczono kwotę  1 160 000 zł, 650 000 zł na 

rok 2023, 350 000 zł na rok 2024 oraz 150 000 zł 

na rok 2025. W chwili obecnej istnieje potrzeba 

zmniejszenia środków na tym zadaniu w bieżącym 

roku o kwotę 121 000 zł z przeznaczeniem na 

budowę oświetlenia na ul. Kazimierza Wielkiego. 

6 700 70005 6050 INW 
 

260 000 zł 

ZADANIE: Projekt i budowa budynków 

komunalnych w gminie Piaseczno.                                                                                 

UZASADNIENIE: W związku z koniecznością 

podpisania aneksu terminowego na realizację 

zamierzenia "Projekt i budowa budynków 

komunalnych w gminie Piaseczno", wnioskuje się 

o zmniejszenie przydziału środków w  roku 2022 i 

zwiększenie o kwotę 260 000 zł. przydziału w 

roku 2023.  

7 900 90004 6050 INW 
 

242 000 zł 

ZADANIE: Park Miejski w Piasecznie - 

uzupełnienie zagospodarowania                                                                      

UZASADNIENIE: Wnioskuje się o wydłużenie 

terminu realizacji zamierzenia "Park Miejski w 

Piasecznie - uzupełnienie zagospodarowania" a 

tym samym  zmniejszenie środków  w 2022 roku, 

a zwiększenie przydziału w 2023 roku.        

8 921 92118 6050 INW 
 

432 000 zł 

ZADANIE: Przebudowa i modernizacja budynku 

starej Plebanii w Parafii P.W. Św. Anny w 

Piasecznie wraz ze zmianą sposobu użytkowania 

na budynek muzealno - konferencyjny.                                                           

UZASADNIENIE: W związku z koniecznością 

podpisania aneksu terminowego na realizację 

zadania "Przebudowa i modernizacja budynku 

starej Plebanii w Parafii P.W. Św. Anny w 

Piasecznie wraz ze zmianą sposobu użytkowania 

na budynek muzealno - konferencyjny" , 

wnioskuję się o zmniejszenie środków 

finansowych w wysokości 432 000 zł. w 2022 
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roku i zwiększenie o tą kwotę przydziału w 2023 

roku.  

9 900 90015 6050 IDR 3 000 zł 
 

ZADANIE: Budowa oświetlenia na ul.Kazimierza 

Wielkiego (teren gminny)                                                                                            

UZASADNIENIE: W związku ze zmianą 

funduszu sołeckiego Łbisk zwiększa się o kwotę 3 

000 zł zadanie "Budowa oświetlenia na 

ul.Kazimierza Wielkiego (teren gminny)". 

Razem: 924 000 zł 2 362 937 zł  

 

Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji Oświaty i Rady Oświatowej 

dla zadań z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu.  

Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań z zakresu sportu 

dla projektów uchwał z poz. 6.1, 6.2, oraz pozytywną opinię dla projektu uchwały z poz. 6.3 

Artur Maicki  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  

dla projektów uchwał z poz. 6.1-6.3 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

2) W sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z późniejszymi 

zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2022-2037. 

Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki wynikające z podjętej uchwały 

budżetowej oraz zmiany niewynikające z tej uchwały dla 3 zadań:  

1. Studium wykonalności dla budowy kompleksu energetycznego w Piasecznie oraz stworzenie koncepcji 

Inwestycyjnej w ramach Europejskiego Instrumentu Miejskiego - Wycofuje się zmianę na przedsięwzięciu 

wprowadzoną w projekcie WPF, obecnie są wyjaśniane kwestie wykorzystania środków z grantu EUFC. 

2. Ulica Urbanistów w Piasecznie – zwiększa się środki na tym zadaniu w budżecie na rok 2023 o dodatkową 

kwotę 500 000 zł. Zmianie ulęgają koszty realizacji zadania. 

3. Koncepcje drogowe dróg gminnych – w chwili obecnej Gmina zamierza zlecić wykonanie kolejnych 

koncepcji drogowych z terminem płatności na rok 2023. W związku z tym faktem zasadnym jest zwiększenie 

planu budżetu na tym zadaniu na rok 2023 o kwotę 150 000 zł. 

 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Sportu. 
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Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z 

późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2022-

2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

3) W sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej oraz w sprawie 

zakresu i formy informacji za pierwsze półrocze o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i o przebiegu 

wykonania planu finansowego Gminy Piaseczno. 

Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały. 

Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną opinię komisji  

dla projektów uchwał z poz. 6.3-6.12  

Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji  

dla projektów uchwał z poz. 6.3, 6.5 - 6.9 i 6.12. 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 

projektu uchwały. 

Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 

Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego dla projektu uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Sportu. 
 Głosowano w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej oraz w 

sprawie zakresu i formy informacji za pierwsze półrocze o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i o 

przebiegu wykonania planu finansowego Gminy Piaseczno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

4) W sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 

Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały 

Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji  

dla projektów uchwał z poz. 6.4-6.8 oraz 6.12. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5) W sprawie zmiany uchwały nr 551/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie 

sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 30, położonej w 

obr. 39 m. Piaseczno przy ul. Czajewicza 6. 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i 

Ładu Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 551/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r. 

w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 30, 

położonej w obr. 39 m. Piaseczno przy ul. Czajewicza 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

6) W sprawie zmiany uchwały nr 711/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021r. w sprawie 

sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6, położonej w 

obr. 40 m. Piaseczno u zbiegu ulic Kościuszki i Nadarzyńskiej. 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i 

Ładu Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 711/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021r. 

w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6, 

położonej w obr. 40 m. Piaseczno u zbiegu ulic Kościuszki i Nadarzyńskiej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 

7) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości położonej w 

Piasecznie przy ul. Czajewicza. 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i 

Ładu Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości 

położonej w Piasecznie przy ul. Czajewicza.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 

8) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości, 

położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno przy ul. Spacerowej. 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i 

Ładu Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno przy ul. Spacerowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 

9) W sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego im. Książąt Mazowieckich w Piasecznie. 

Grzegorz Chrabałowski Naczelnik Wydziału Utrzymania Terenów Publicznych zreferował projekt uchwały, zgłosił 

autopoprawkę: 

W regulaminie punkt 2 podpunkt  2.4 następuje zmiana z „ karmienia dzikich zwierząt przetworzonym ( pieczywo, 

ciastka, resztki obiadowe) lub przygotowanym z użyciem soli pokarmem” na „karmienia dzikich zwierząt 

przetworzonym pokarmem ( pieczywo, ciastka, resztki obiadowe) lub przygotowanym z użyciem soli” 

W regulaminie punkt 2 podpunkt  2.4 usuwa się zapis jazdy rowerem, na wrotkach, łyżworolkach, deskorolkach, 

hulajnogach itp. po alejkach niewyznaczonych o tego celu(nie dotyczy rowerków dziecięcych) 

W regulaminie punkt 2 podpunkt  2.4 usuwa się zapis grania w piłkę 

W regulaminie punkt 2 podpunkt  2.4 następuje zmiana z „wchodzenia na lód na zbiornikach wodnych w okresie 

zimowym” na „wchodzenia na lód zbiorników wodnych” 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 

Radni zwrócili uwagę na brak zapisu w regulaminie o zakazie wprowadzania psów do parku bez smyczy i kagańca. 

Rober Widz Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że w regulaminie nie można powielać zapisów, które są w innych aktach 

prawnych. Zapis o obowiązkach właścicieli czworonogów określa regulamin utrzymania czystości i porządku w 

gminie. Jednoczenie dodał, że informacje o wprowadzaniu psów na smyczy mogą być umieszczone na piktogramach, 

które zostaną umieszczone w parku. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego im. Książąt Mazowieckich w Piasecznie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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10) W sprawie zmiany uchwały nr 725/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021 r. w 

sprawie zatwierdzenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie z późniejszymi 

zmianami. 

Wioletta Urban Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zreferowała projekt uchwały. 

Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła pozytywną opinie komisji dla 

projektów uchwał z poz.6.10-6.11. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 725/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie z późniejszymi 

zmianami. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

11) W sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ponoszenia odpłatności za usługi świadczone w Dziennym 

Domu Pomocy Społecznej w Piasecznie, działającym w strukturach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Piasecznie. 

Marzena Zalewska Kierownik Dziennego Domu Pomocy Społecznej w Piasecznie przedstawiła się, następnie 

zreferowała projekt uchwały.  

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia. 

Głosowano w sprawie: szczegółowych warunków przyznawania i ponoszenia odpłatności za usługi świadczone w 

Dziennym Domu Pomocy Społecznej w Piasecznie, działającym w strukturach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

12) W sprawie zmiany uchwały nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub 

worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne 

oraz właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej uchwałami nr 

607/XXVIII/2020 z dnia 26 sierpnia 2020 r., nr 640/XXX/2020 z dnia 14 października 2020 r. oraz nr 1064/LII/2022 

z dnia 25 maja 2022 r. 

Arkadiusz Czapski Sekretarz Gminy zreferował projekt uchwały, wypowiedź uzupełnił Burmistrz przedstawiając 

poniższą prezentację:  

 

Zestawienie obecnie obowiązującej stawki za odpady, ulgi na kompostowanie, ulgi dla członka rodziny wielodzietnej 

wraz z proponowanymi zmianami przedstawia poniższa tabela nr 1 
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Tabela nr 1. Zestawienie obecnej i proponowanej stawki opłaty za odpady wraz z ulgami. 

 

 

  

Obowiązująca 

teraz 

Proponowana 

zmiana 
Zmiana w zł Zmiana w % 

 Stawka opłaty za 

odpady komunalne 
36,38 zł 39,30 zł 2,92 zł 8% 

Ulga na 

kompostowanie 
2,90 zł 8,10 zł 5,20 zł 179% 

Ulga dla członka 

rodziny 

wielodzietnej 

10,91 zł 11,79 zł 0,88 zł 8% 

 

Proponowana stawka opłaty oraz ulga dla członka rodziny wielodzietnej zwiększyłaby się o 8%, zniżka na 

kompostowanie zwiększyłaby się o 179%. 

 

Zestawienie dochodów i wydatków systemu gospodarki odpadami komunalnymi przedstawia poniższa tabela. 

Tabela nr 2.  

Porównanie dochodów i wydatków systemu gospodarowania odpadami w latach 2021-2023 

 

2021 rok 2022 rok 2023 rok 

Dochody 
wykonane szacowane szacowane 

38 951 169,56 39 832 000,00 44 371 000,00 

Wydatki 
wykonane szacowane szacowane 

42 916 253,12 42 162 000,00 44 324 000,00 

Deficyt (-) 

nadwyżka (+) -3 965 083,56 -2 330 000,00 47 000,00 

 

Z powyższej tabeli wynika, że podwyższenie stawki opłaty za odpady do poziomu 39,30 zł umożliwiłoby pozbycie się 

deficytu w 2023 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie zmiany uchwały nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub 

worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne 

oraz właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej uchwałami nr 

607/XXVIII/2020 z dnia 26 sierpnia 2020 r., nr 640/XXX/2020 z dnia 14 października 2020 r. oraz nr 1064/LII/2022 

z dnia 25 maja 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (4) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

13) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie. 

Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej zreferował projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie. 

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

14) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i 

części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 

25.09.2013 r.dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi 

Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. 

WOJ.MAZ. poz.11725 z dnia 13.11.2013 r). -Etap I. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego dla projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z 

dnia 25.09.2013 r.dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą 

administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i 

Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz.11725 z dnia 13.11.2013 r). -Etap I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Ewelina Wójcik 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

15) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno 

nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego dla projektu uchwały  
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Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 

obr. 44. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

16) W sprawie utworzenia gminnej instytucji kultury pod nazwą Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa Wilkonia w 

Piasecznie. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz zreferował projekt uchwały, przytoczył argumenty za powołaniem do życia instytucji 

promującą dorobek mistrza Józefa Wilkonia. Podkreślił, że muzeum da kolejny ważny element w budowaniu marki i 

tożsamości miasta. 

Głosowano w sprawie: utworzenia gminnej instytucji kultury pod nazwą Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa 

Wilkonia w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Wolne wnioski 

 

Głos zabrał Radny Paweł Poncyliusz, w sprawie zakończenia remontu ul Geodetów, zadał pytanie czy ulica zostanie 

oddana do użytku z końcem września? 

 

Radna Hanna Krzyżewska, poruszyła temat hulajnóg, które często zostawiane są na chodnikach, lub w innych 

miejscach nieprzeznaczonych do tego. Podała konkretny przykład pozostawienia hulajnogi na ścieżce rowerowej, co 

stworzyło zagrożenie dla rowerzysty. 

 

Radna Joanna Morawska, poprosiła o utwardzenie tłuczniem parkingu przy Szkole Podstawowej  

w Jazgarzewie, o ile nie zostanie wydana decyzja ZRID zezwalająca na budowę drogi 1KDL, KUL z parkingiem w 

ramach poprawy bezpieczeństwa na drogach wokół szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Rodziców Szkoły w Jazgarzewie zwrócił się do Burmistrza i Radnych z prośbą, aby Gmina 

Piaseczno nie odstępowała od realizacji zadań inwestycyjnych przy SP w Jazgarzewie.   

Wyraził żal z faktu, że przygotowywane tak wiele lat inwestycje przy szkole, znów spadają z realizacji.  

Pomimo przyjęcia koncepcji z początku 2018r, powstania projektów budowlanych, decyzji ZRID w trakcie 

wydawania, ogłaszanych przetargów, inwestycje i tak spadają z realizacji a przetargi są unieważniane. Plac zabaw do 

tej pory nie powstał, a zarezerwowane na niego środki zostały przesunięte na przyszły rok. Wypowiedź uzupełnił 
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reprezentant Rady Rodziców, który podkreślił, że w rejonie szkoły w Jazgarzewie jest coraz większy ruch, jest 

utrudniony wyjazd z parkingu, co w konsekwencji może doprowadzić do wypadku. 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Rosa odniósł się bezpośrednio do wypowiedzi przedstawicieli Rady Rodziców, 

poinformował, że to nie jest tak, że Rada Miejska zapomina o Szkole. Jedynie ulega zmianie okres realizacji 

inwestycji środki zostają przesunięte na przyszły rok - w tym roku przetarg, w przyszłym realizacja. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że ponownie jest przygotowywany przetarg na budowę placu zabaw z 

wydłużonym terminem realizacji tego zadania do 6 miesięcy. Dodał, że liczymy, że dzięki temu zgłosi się więcej 

wykonawców. Stwierdził, że Szkoła w Jazgarzewie ma parking, w przeciwieństwie do szkoły w Zalesiu Dolnym. 

Burmistrz podkreślił, że oczywiście nie lekceważymy żadnych potrzeb, ale czekająca nas przyszłość jest niepewna. W 

Jazgarzewie dużym problemem jest woda. Więc zanim przystąpimy do budowy parkingu czy placu zabaw, trzeba 

najpierw zrobić odwodnienie. 

W sprawie oddania ul. Geodetów do użytku Burmistrz poinformował, że termin na koniec miesiąca jest realny, 

jednocześnie podkreślił, że jest to uzależnione od odbioru prac przez Generalną Dyrekcje Dróg Krajowych i 

Autostrad.  

 Wiceburmistrz Hanna Kułakowska –Michalak zabrała głos w sprawie źle parkowanych hulajnóg. Poinformowała, że 

Radna Ewelina Wójcik, złożyła w tej sprawie interpelacje, zostały podjęte konkretne działania przez Straż Miejską, 

edukujemy oraz dyscyplinujemy użytkowników. Wiceburmistrz dodała, że uregulowanie kwestii hulajnóg jest dość 

trudne, dlatego poprosiła o cierpliwość. 

Wiceburmistrz odniosła się do bezpieczeństwa wokół szkoły w Jazgarzewie podkreśliła, że celem jest zapewnienie 

wszystkim dzieciom bezpiecznej drogi do szkoły. Poinformowała, że od kilku lat wprowadzamy organizację ruchu, 

która ma poprawiać bezpieczeństwo przy szkołach, również przy szkole w Jagarzewie planowana jest strefa 

Kiss&Ride. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza, poinformował, że w dniu 23 września 2022 r. odbędzie się sesja 

nadzwyczajna w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie nr 19.310.2022 z dnia 16 sierpnia 2022 r. 

  

8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 54 sesję o godz. 12.30. 

 

 

 

Przewodniczący 

     Rada Miejska w Piasecznie 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


